
 
 

 

 
 

 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ: α) Ψηφιακής Διακυβέρνησης, κ. Κ. Πιερρακάκη 

    β) Υποδομών και Μεταφορών, κ. Κ. Καραμανλή 

 

ΘΕΜΑ: «Επιβεβλημένη η παράταση για τις διαδικασίες κτηματογράφησης στους Δήμους Μαλεβιζίου, 

Χερσονήσου και Ηρακλείου αλλά και η ενίσχυση του κτηματολογικού γραφείου Ηρακλείου με 

προσωπικό και υλικοτεχνική υποδομή». 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

 

Σε όλα τα κτηματολογικά γραφεία της Κρήτης  γίνεται πολύ σοβαρή προσπάθεια εξυπηρέτησης από 

όλα τα στελέχη παρά τις δυσμενείς συνθήκες που επικρατούν. 

Ιδιαίτερα στο κτηματολογικό γραφείο Ηρακλείου όπου ο μέσος όρος αναμονής ελέγχου των 

πράξεων φτάνει μέχρι τους έξι μήνες, καταγράφονται και δημοσιεύονται  βαθιά προσβλητικές και 

δραματικά απαράδεκτες συνθήκες εγκατάλειψης της υπηρεσίας. 

Τα στελέχη της υπηρεσίας παρά τις φιλότιμες προσπάθειες που καταβάλλουν βρίσκονται σε 

απόγνωση και κάνουν έκκληση στην πολιτική ηγεσία του Υπουργείου να μεριμνήσει τόσο για τις συνθήκες 

υποστελέχωσης όσο και για τα λειτουργικά προβλήματα που υπάρχουν(έλλειψη γραφικής ύλης, τηλεφώνων, 

μελάνι κ.α) 

Επιπλέον, σας είναι γνωστό ότι η διαδικασία της κτηματογράφησης στους Δήμους Χερσονήσου, 

Μαλεβιζίου, και Ηρακλείου εκπνέει στις 22-2-2022 για κατοίκους της ημεδαπής και 23-5-2022 για 

κατοίκους της αλλοδαπής και σύμφωνα με τα στοιχεία το ποσοστό των πολιτών οι οποίοι ολοκλήρωσαν το 

φάκελό τους είναι πολύ χαμηλό. 

Επειδή η τοπική αυτοδιοίκηση αλλά και άλλοι φορείς έχουν εντοπίσει τα προβλήματα και ζητούν 

λελογισμένες παρατάσεις για τις διαδικασίες κτηματογράφησης στους προαναφερόμενους Δήμους 

προκειμένου οι πολίτες να δηλώσουν τις περιουσίες τους 

Επειδή το κτηματολογικό Γραφείο καλύπτει ένα τόσο νευραλγικό ρόλο στην εξυπηρέτηση των 

πολιτών και η δραματική υποστελέχωσή του, σε συνδυασμό με τις ελλείψεις σε υλικοτεχνική υποδομή 

έχουν αλυσιδωτές επιπτώσεις τόσο για τους εργαζομένους αλλά και για τους πολίτες που θέλουν να 

εξυπηρετηθούν 

 

Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 

-Προτίθεστε να παρατείνετε τις  διαδικασίες κτηματογράφησης για τους Δήμους Χερσονήσου, Μαλεβιζίου, 

και Ηρακλείου πέραν της 22-2-2022 και για πόσο χρονικό διάστημα προκειμένου οι πολίτες να μπορέσουν 

να ολοκληρώσουν τις διαδικασίες που αφορούν στη περιουσία τους; 

-Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβείτε τόσο για την επαρκή στελέχωση των κτηματολογικών γραφείων της 

χώρας και ιδιαίτερα του Ν. Ηρακλείου  όσο και την ενίσχυση τους σε υλικοτεχνική υποδομή; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου                                                                                        
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Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3310

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/2/2022




